
 

Zasadnutie Rady ZO OZ PŠaV v Komárne dňa 09.11.2016 

 Zasadnutie rady prebiehalo v príjemnej teplej atmosfére aj  napriek sychravému jesennému dňu. 

Medzi nás zavítal predseda Zväzu P. Ondeka a informoval nás o priebehu kolektívneho  vyjednávania 

o KZVS bolo veľmi zaujímavé. Zatiaľ  podpísaná nie je a učiteľské kolektívy by sa mali rozhodnúť, či 

dajú predsedovi mandát súhlasiť s návrhom vlády, alebo nie. V tom prípade by však pripadal do 

úvahy štrajk.   

Od 1.1.2017 sa mení výška minimálnej mzdy na 435€. Problém nepedagogických zamestnancov je 

v procese riešenia a mala by sa vytvoriť nová platová tabuľka.   

Predseda Zväzu hovoril aj k predkladanému Národnému programu, ktorý vyvoláva mnohé otázky 

pedagógov a vyjadrili ich aj v diskusii. V diskusii sa prebralo mnoho problémov, ale hlavným 

problémom sú financie, ktorých je vždy málo a nedostanú sa v patričnej miere na školy a zariadenia.   

Predsedníčka rady Edita Horváthová sa poďakovala hosťom za účasť  a  predsedovia odchádzali 

naplnení s novými informáciami. 

 

v Komárne 09.11.2016 

 

 


